

Steve Stevens Senior National Tennis Championships, BC: August 20-26, 2017

Richmond Country Club • Jericho Tennis Club • Shaughnessy Golf and Country Club •
The Arbutus Club • Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club

MALE FEMALE I am a Canadian citizen / permanent resident of Canada.

Surname: _____ First Name: _____

Address: _____

Apt. No.: _____ City: _____

Prov. _____ Postal Code: _____

Hm () _____ Bus () _____

Cell () _____ DOB: _____

(month - day - year)

Local phone for out-of-towners: () _____

Email: _____

Provincial Membership No: _____

All entrants must be members in good standing of their respective provincial association. Please ensure that you have paid any required membership or competitive fees to your provincial association before entering the Steve Stevens Senior National Tennis Championships. If you received an individual membership number or player registration code from your provincial association, please enter it in the space provided.

PLEASE TICK ONE ✓ **Maximum of 2 events only!**

1 Singles Only (cannot enter 2 singles) 1 Doubles Only

1 Singles and 1 Doubles 2 Doubles

If you indicate that you would like the committee to find you a doubles partner by writing "NEED" in the partner column, you have an obligation to play with the partner selected.

I WOULD LIKE TO ENTER THE FOLLOWING EVENTS:

AGE	SGLS	DBLS	PARTNER'S NAME
35	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
40	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
45	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
50	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
55	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
60	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
65	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
70	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
75	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
80	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
85 (men only)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____

★To avoid any misunderstanding, please tick **EACH** event entered.

PLAYERS MUST REACH THE REQUIRED AGE BY DEC. 31, 2017



ENTRY FEE: \$145.00 (includes tax)

(includes 3 social events)

To be guaranteed space for players and guests, please tick below: ✓

• Aug 20: I will attend opening gala at Shaughnessy YES NO

I wish to bring a guest YES NO

• Aug 21: I will attend the BBQ at The Arbutus Club YES NO

I wish to bring a guest YES NO

• Aug 24: I will attend the dinner at the VLTBC YES NO

I wish to bring a guest YES NO

I request for dinner: Chicken Vegetarian

NO REFUNDS AFTER AUGUST 7, 2017

Method of Payment: (tick one)

VISA MC AMEX CHEQUE

Credit Card No: _____

Signature: _____ Exp. Date _____

The charge for credit card payment will appear on your statement as "PayPal". If paying by cheque, please make payable to: "TENNIS CANADA". NOTE: Post-dated cheques WILL NOT be accepted!

TENNIS CANADA

1 Shoreham Drive, Suite 100 Ph: (416) 665-9777

Toronto, Ontario M3N 3A6 Fax: (416) 665-6519

Irwin Tobias: itobias@tenniscanada.com (416) 650-7923

Chris Chang: cchang@tenniscanada.com (416) 650-7905

For seeding purposes, please include recent tournament results or other pertinent information in the space below:

In order for your entry to be valid, you **MUST** sign the waiver below.

DECLARATION: I have read and agree to the rules of the championships and in consideration of my entry in this event, I, intending to be legally bound, do hereby, for and on behalf of myself, my heirs, executors and assigns, waive and release and forever discharge Richmond Country Club, Jericho Tennis Club, Shaughnessy Golf and Country Club, The Arbutus Club, Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club, Tennis Canada, their organizers, officers, agents and employees, and all the sponsors of the event from any and all actions, claims and demands of every kind which I may have or which may hereafter occur for any damages, losses or injuries of any nature suffered in connection with my activities related to this event, including travelling to, participating in and returning from the said event.

The participant grants permission to Tennis Canada (and its designees and agents) to utilize the participant's image, likeness, actions and statements in any live or recorded audio, video, or photographic display or other transmission, exhibition, publication or reproduction made of, or at, the Event in any medium or context for commercial or promotional purposes without further authorization or compensation.

I have read the Official Entry Procedures and the Rules and Regulations in the 2017 Steve Stevens Senior National Tennis Championships brochure.

SIGNATURE: _____

ENTRY DEADLINE: JULY 24, 2017

Championnats canadiens Steve Stevens de tennis pour vétérans - BC : du 20 au 26 août 2017

Richmond Country Club • Club de tennis Jericho • Shaughnessy Golf and Country Club • Club Arbutus • Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club

HOMME FEMME Je suis citoyen(ne) canadien(ne) ou résident(e) permanent(e) du Canada

Nom : _____ Prénom : _____

Adresse : _____

N° app. : _____ Ville : _____

Prov. : _____ Code postal : _____

Tél. : () _____ Travail () _____

Cellulaire : () _____ Date naiss. : _____
(mois - jour - année)

Numéro à Ottawa : () _____

Adresse électronique : _____

Numéro de membre provincial : _____

Tous les participants doivent être membres en règle de leur association provinciale. Assurez-vous d'avoir payé les coûts d'affiliation ou les frais de compétition requis par votre association provinciale avant de vous inscrire aux Championnats canadiens pour vétérans. Si vous avez un numéro de membre ou un code d'accès fourni par votre association provinciale, inscrivez-le dans l'espace approprié.

VEUILLEZ COCHER ✓ MAXIMUM DE 2 ÉPREUVES!

Un simple et un double Un double seulement

Un simple seulement (ne peut s'inscrire à deux simple) 2 Double

Si vous avez besoin d'un partenaire de double, inscrivez **BESOIN** sur la ligne "partenaire". Vous devrez jouer avec le/la partenaire qui vous aura été désigné(e).

Veillez m'inscrire aux épreuves suivantes

ÂGE	SPLE	DBLE	PARTENAIRE
35	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
40	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
45	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
50	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
55	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
60	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
65	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
70	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
75	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
80	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____
85 (hommes seul.)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	_____

Afin d'éviter tout malentendu, veuillez cocher **TOUTES** les épreuves auxquelles vous désirez vous inscrire.

LES PARTICIPANTS DOIVENT AVOIR ATTEINT L'ÂGE PRESCRIT AU 31 DÉCEMBRE 2017.



FRAIS D'INSCRIPTION : 145 \$ (comprend les taxes)
(comprend 3 épreuves)

Veillez cocher pour vous assurez d'avoir des places (✓)

• Aug 20: Je serai au gala d'ouverture au Shaughnessy Oui Non
J'aurai un invité Oui Non

• 21 août: Je serai au BBQ au club Arbutus Oui Non
J'aurai un invité Oui Non

• 24 août: Je serai au banquet au VLTBC Oui Non
J'aurai un invité Oui Non

Mon choix de mets principal : Poulet Végétarien

AUCUN REMBOURSEMENT APRÈS LE 7 AOÛT

Mode de paiement : (cochez)

VISA MC AMEX CHÈQUE

N° carte : _____

Signature : _____ Date exp. : _____

Les frais portés à votre carte de crédit apparaitront sous le nom « PayPal ». **Libellez votre chèque à l'ordre de Tennis Canada. N.B. : les chèques postdatés ne seront pas acceptés!**

1 Shoreham Drive, bureau 100 Tél. : (416) 665-9777

Toronto (Ontario) M3N 3A6 Téléc. : (416) 665-6519

Irwin Tobias: itobias@tenniscanada.com (416) 650-7923

Chris Chang: cchang@tenniscanada.com (416) 650-7905

Si vous désirez faire partie des têtes de série, veuillez indiquer vos récents résultats ou autres renseignements pertinents :

Pour valider votre inscription, vous **DEVEZ** signer la déclaration suivante:

DÉCLARATION : Ayant pris connaissance des règlements des championnats d'été de tennis pour vétérans du Canada, ayant accepté de m'y conformer, m'étant inscrit (e) à ce tournoi et ayant l'intention d'en accepter la pleine responsabilité, je renonce, par la présente, en mon nom et au nom de mes héritiers, exécuteurs et ayant droits, à toute poursuite, réclamation et demande, présentes ou futures, que je pourrais tenter contre le Richmond Tennis Club, Jericho Tennis Club, Shaughnessy Golf and Country Club, Club Arbutus, Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club, Tennis Canada, les organisateurs, les officiels, les agents et employés et tous les commanditaires de l'événement à la suite de tout dommage, toute perte ou toute blessure de quelque nature, dont je pourrais souffrir dans l'exercice de mes activités reliées à ce tournoi, y compris ma participation au tournoi ainsi que mes déplacements pour m'y rendre et en revenir.

Le participant donne la permission à Tennis Canada (et à ses délégués et agents) d'utiliser son image, sa ressemblance, ses actions et ses déclarations dans toute reproduction audio et vidéo ainsi dans tout document photographique ou autre transmission, exposition, publication ou reproduction de ou à l'Événement effectuée à des fins commerciales ou promotionnelles sans demander une autorisation ou accorder une rémunération.

J'ai lu les formalités officielles d'inscription et les règlements du tournoi publiés dans le dépliant des Championnats canadiens Steve Stevens de tennis pour vétérans 2017.

SIGNATURE : _____

Date limite d'inscription: 24 juillet 2017